
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Táborská konaného 6. června 2012 

Přítomni: Miroslav Hricz, Kamila Balharová, Jiří Petráček, Mahulena Košťálová, Petr Horálek
Nepřítomni: Dana Křivánková-Klisáková

Hosté: František Prokop /ředitel školy/

1) Zahájení jednání ŠR

2) Kontrola předchozího zápisu

Z informací od rodičů bylo zjištěno, že rodiče neobdrželi  slíbené vyjádření od MČ Praha 4 k situaci ohledně 
drogově závislých. Tato skutečnost byla hned napravena a všem rodičům byl přeposlán dopis od p. Michkové 
/předsedkyně komise pro bezpečnost a prevenci kriminality/.

3) Informace o akcích spojených s koncem školního roku /ples žáků 9. tříd, ohňostroj atd./

4) Kontrola zápisů z třídních schůzek 

V zápisech nebyly žádné podněty k projednání.

5) Informace k dříve řešeným podnětům

P.  uč.  Fialová  informovala  Školskou  radu,  že  se  zúčastnila  třídních  schůzek  ve  třídě  2.A /po  vyjádřené 
nespokojenosti  rodičů  s výukou  tělesné  výchovy  v této  třídě/.  Rodiče,  kteří  nesouhlas  vyjádřili,  se  bohužel 
třídních schůzek nezúčastnili, takže nebylo co projednat. Nicméně se rozhodlo, že se sejde tým učitelů, kteří učí 
TV na I. stupni, aby sjednotili společné výstupy z výuky.

6) Problematika grantů

Bylo dohodnuto, že během školního roku 2012/13 dojde ke společné schůzce p.Hricze a  p.Horálka s vedoucím 
grantové komise, kde budou projednány možnosti školy při žádosti o grant na Magistrátu hl. m. Prahy.

7) Termín příštího zasedání Školské rady je plánován na září

8) Ukončení jednání ŠR

Zapsala: Kamila Balharová     Kontrola: Mahulena Košťálová


